



# 中国合格评定国家认可委员会 温室气体审定/核查机构认可证书

(注册号: CNAS C213-V)

兹证明:

**中国民用航空总局第二研究所**

中国四川省成都市二环路南二段 17 号, 610041

符合 ISO 14065:2013 《温室气体 用于认可或其他形式承认的温室气体审定/核查机构要求》(CNAS-CC04) 的要求, 具备承担本证书附件所列温室气体审定/核查服务的能力, 予以认可。

获认可的能力范围见标有相同认可注册号的证书附件, 证书附件是本证书组成部分。

发证日期: 2019-04-08

有效期至: 2024-04-07

初次认可: 2019-04-08



中国合格评定国家认可委员会授权人

中国合格评定国家认可委员会 (CNAS) 经国家认证认可监督管理委员会 (CNCA) 授权, 负责实施合格评定国家认可制度。CNAS 是国际认可论坛 (IAF) 和太平洋认可合作组织 (PAC) 成员。本证书的有效性可登陆 [www.cnas.org.cn](http://www.cnas.org.cn) 获认可的机构名录查询。



**China National Accreditation Service for Conformity Assessment**

**GHG VALIDATION AND VERIFICATION BODY  
ACCREDITATION CERTIFICATE**

**(Registration No. CNAS C213-V)**

**The Second Research & Institute of CAAC**

No.17, Block South 2, Ringroad 2, Chengdu, Sichuan, P.R.China, 610041

*to ISO 14065:2013 Greenhouse gases - Requirements for greenhouse gas validation and verification bodies for use in accreditation or other forms of recognition (CNAS-CC04) for the competence to undertake the validation and verification service as described in the schedule attached to this certificate.*

*The scope of accreditation is detailed in the attached schedule bearing the same registration number as above. The schedule forms an integral part of this certificate.*

**Date of Issue: 2019-04-08**

**Date of Expiry: 2024-04-07**

**Date of Initial Accreditation: 2019-04-08**

**Signed on behalf of China National Accreditation Service for Conformity Assessment**

A handwritten signature in black ink, consisting of stylized Chinese characters, positioned to the right of the signature line.

China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) is authorized by Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) to operate the national accreditation schemes for conformity assessment. CNAS is a member of the International Accreditation Forum (IAF) and the Pacific Accreditation Cooperation (PAC). The validity of the certificate can be checked on CNAS website at <http://www.cnas.org.cn/english/findanaccreditedbody/index.shtml>